
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 25. november 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Samrådsspørgsmål Q
På baggrund af sagen om den i medierne meget omtalte Levakovic-familie og
oplysninger om, at fem af familiens medlemmer har modtaget kontanthjælp,
mens de har været i fængsel, bedes ministeren oplyse, om hun mener, at Kø-
benhavns kommune har håndteret sagen tilfredsstillende. Hvordan skulle den
have været håndteret?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).

På udvalgets vegne

Trine Bramsen
formand
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